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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 

DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE 19. 6. 2018 

 

PŘÍTOMNI:   Stanislav Čaban; Igor Dostálek; Hana Halberstadt; Jonáš Konývka; Petr Theodor 
Pidrman; Lukáš Rieger; Adam Steinbauer (příchod 13:44); Petr Svozílek. 

OMLUVENI:  Miroslav Plešák. 

HOSTÉ:  Petr Francán (děkan); Ondřej Vodička (tajemník). 

Senát je usnášeníschopný (8/9). 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  1. Vystoupení děkana  
   2. Plánování pravidelných zasedání AS DF JAMU  

3. Různé 
PROJEDNÁNO: 

Všichni přítomní členové schválili program zasedání. 

ad 1. Děkan informoval AS o vývoji svého záměru z podzimu 2017 získat pro Divadelní fakultu nové 
prostory na ulici Pohořelec. Iniciativě je v současné době nakloněn rektorát JAMU, magistrát 
města Brna, Jihomoravský kraj i MŠMT. Postupně bude vypracován návrh úpravy a 
rekonstrukce budovy i venkovního prostoru, na kterém dříve stávala tržnice: v budově by měl 
být umístěn rektorát, ateliér scénografie DF a zřejmě i multimédia HF; ulice před budovou by 
měla být upravena pro možnost jejího využití jako venkovního divadelního prostoru arénového 
typu.  

Dále informoval o tom, že venkovní prostor na Pohořelci bude využit již ve čtvrtek 27. září 2018, 

kdy se na něm ihned po imatrikulaci bude konat Pouliční akce, která by mohla být zakončena 

koncertem studentských kapel. Do tohoto prostoru budou později asi situovány i venkovní akce 

festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER, předváděčky či další aktivity DF. 

ad 2. Senátoři se domluvili na pravidelných setkáních v zimním semestru 2018: konat se budou kaž-
dou třetí středu (počínaje říjnem) v měsíci vždy od 13:30 na učebně č. 107. 

ad 3.  Stanislav Čaban upozornil na to, že by bylo vhodné členům akademické obce (studentům i 
pedagogům) připomenout nošení adekvátního oblečení ke státním zkouškám a promocím.  

Děkan uvedl, že je vyjednávána výměna provozovatele automatů na potraviny v Klidové 
místnosti za vhodnější z hlediska energetické náročnosti, čerstvosti sortimentu a operativnosti 
servisu. Tajemník informoval, řízení nad konkrétními nabídkami se uskuteční v pátek 22.6., 
provoz by měl být zahájen od září 2018. Oba pozitivně oceňují akce studentek Ateliéru divadlo 
a výchovy a přivítají i další podněty, které by mohly Klidovou místnost dále oživit. 

Příští zasedání AS DF JAMU se bude konat 19. 9. 2018 od 12:00 na učebně č. 107.  
Tématem bude udělování předchozího souhlasu děkanovi  

ke jmenováním členů Umělecké rady DF. 
 

zapsal           verifikoval                                                                                                  
Stanislav Čaban         Lukáš Rieger 


